
 

 
 

 

 

 

REFERAT FRA STYREMØTE I 

NANNESTAD  

JEGER- OG FISKERFORENING 

 
 

 

Møte:  

 

Styremøte Styremøte nr: 

6/2024 

Dato: 30.09.2024 Kl: 18.30 

 

Sted: Klubbhuset til Nannestad JFF Referent:  

Birgithe Victoria 

Andersen 

Deltagere: Rachel Correa, Hans Olav Røtterud,  Lars Olav Jensen, 

Birgithe Andersen, Hanne Røtterud, Karl Erik, Atle. 

 

Ikke møtt;  

Meldt fravær; Lars Petter, 

Antall sider:  

4 sider. 

Saksliste: Utsendt. 

SAKSLISTE 

 

1. Gjennomgang og godkjenning av referat fra 

styremøte 02.09.2024 

vedlegg. 

 

 

a. Flere instruktører?  

b. Info NJFF, vedlegg 

 

 

2. Nytt fra utvalgene 

a. Fiskestell. Fiskeslipp 

b. Jaktutvalget. Jaktkortsalg 

c. Jaktskytterutvalg  

d. Jakthund.  

 

3. Forvaltning av foreningens likvider 

4. Vi har i dag en rente på 3,55 % på 

plasseringskonto i DNB. Alternativer? 

 

5. Arrangement framover 

 



a. arrangement med kommunen i 

høstferien 

 

 

 

 

6. Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

1.  Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 02.09.2024 

- vedlegg. 

 

 

Vedtak: 

 

Godkjent. 

 

 

2. Flere instruktører.  

Info NjFF, vedlegg. 

 

 

Vedtak: 

 

- Kurs: 

- jakthund grunndressur, Birgithe. 

- Trenger sau/hund instruktør. 

- Sende mail til Niconline om hun er interesse for noe kurs. 

 

 

3. Nytt fra utvalgene: 

- Fiskestell. Fiskeslipp. 

- Jaktutvalget. Jaktkortsalg. 

- Jaktskytterutvalget. 

- Jakthund.  

 

Vedtak:  

 

• Jaktutvalget: 

- Greit med fugl. 

- Fått solgt et par småviltkort i ettertid, solgt ca 43 kort hittil i år.  

- Solgt 13/15 rådyrkort 2024.   

- Åtte påmeldte på damejakt rådyr. Fikk los på 2. drev. Damene som var med ønsket 

flere slike arrangementer. Et vellykket arrangement.  

 



• Jaktskytterutvalget: 

- Holdt på åpent et par ekstra tirsdager, da det har vært godt med folk. 

- Nedstengt frem til jul. 

- Må få reparert vollen på banen i løpet av vinteren. 

 

• Jakthund: 

 

• Fiskeutvalget:  

- Lite oppmøte, men fikk ut all fisk som skulle ut.  

- Fint å ha fiskeslippet på høsten, så har fisken vinteren til å vokse og gro. 

- Kjøre fiskeslipp til høsten 2025. 

 

 

 

 

 

 

 

4. Forvaltning av foreningens likvider 

Vi har i dag en rente på 3,55 % på plasseringskonto i DNB. Alternativer? 

 

Vedtak:  

 

- Om vi ønsker en høyere rente så kan alternativet være rentefond. 

- Ta opp på årsmøte om vi skal forvalte sparepenge i rentefond. 

- Høre om vi kan få bedre rente hos DNB, evt om vi kan få en ny plasseringskonto med 

høyere rente.  

 

 

5. Arrangementer fremover 

- arrangement med kommunen i høstferie. 

 

 Vedtak:  

 

- Kjøpe inn mark på boks, søkke. Lars Olav ordner. 

- Vi har fiskestenger. 

- Vi griller pølser og fisket fisk.  

- Møtes ved Åsvegen/Rustadvegen kl 10:00. 

- Barna som møter får hver sin fiskeveske. 

 

7. evt. 

 

- Hva skal til å få nett på klubbhuset. 

- Hans Olav purre på skap til pc til simulatorskyting. 

- Sette opp dugnadsdager på nyåret.  

 

Vedtak:  

 

 

  



 

Neste styremøte: 18.11.24 kl 18:30. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


